
Protokół Nr XIVl11
z XIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 27 lipca 2011 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 12.00, zakończono o godzinie 12:20
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
11Radni: wg załączonej listy obecności str. ....
21 Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot, Zastępca
Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
31 Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek organizacyjnych Gminy,
przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg załączonej listy obecności - str. .....
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie na tablicy
ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Porządek obrad:
l. Otwarcie sesji.
2. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenia przez Burmistrza Sokółki bonifikaty

od opłaty przy przekształcaniu prawa użytkowania wieczystego w prawo własności.
3. Zamknięcie sesji.

Ad. 1
Przewodniczący otworzył obrady XIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.
Ad. 2
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenia przez Burmistrza Sokółki bonifikaty od opłaty
przy przekształcaniu prawa użytkowania wieczystego w prawo własności przedstawił wnioskodawca Pan
Jerzy Saciłowski informując radę, że na Komisji Finansów został sporządzony nowy projekt uchwały
wraz z uzasadnienie do projektu uchwały oraz proszę o wpisanie w paragrafie l bonifikatę w wysokości
90%.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. ....
Przewodniczący Rady poinformował że musiał zwołać sesje ze względu na to że wpłynął wniosek,
otrzymał również wyrok Wojewódzkiego Sadu Administracyjnego w której jest decyzja że rada miejska
nie może narzucać Burmistrzowi bonifikaty. Dodał, że Sądy do każdej sprawy indywidualnie podchodzą.
Sekretarz Z.Tochwin wyjaśnił, że ustawa obowiązuje do 2012 r. a wyrok Trybunału Konstytucyjnego
dotyczy tych bonifikat ustawowych, ale nadal pozostaje możliwość udzielenia bonifikat za zgodą rady.
Uchwała ta podjęta przez rade nie będzie wiązała Burmistrza do udzielenia bonifikat.
Radna E.Jakimik dodała, że zdjęliśmy ten punkt z porządku obrad tylko dlatego że burmistrz
poinformował, że zajmiemy się tym w innym terminie.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących o
rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XIV I 93111

w zał. str .

Ad.3
Zamknięcie sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Jerzy Kazimierowicz


